

通知

受新型冠状病毒肺炎疫情影响，凯拉尼亚大学孔子学院将于 4 月 24 日举行 HSK 1 级 到 6 级 / HSKK 初级 到 高级 居家网络考试。

原 1 月已报名缴费的考生可直接报名；新报名的考生请在报名时完成缴费。所有考生必须先测试电脑和网络是否达标，达到居家网络考试标准后方可报名。

（原 1 月已缴费的考生如果电脑网络不达标，可申请 5 月的线下纸笔考试。如果五月疫情仍然没有好转，线下考试取消，六月会有居家网络考试。）

请决定参加居家网络考试的考生在 4 月 10 日前完成电脑和网络测试，并联系凯大孔院完成报名工作。

附：

（一）居家网络考试报名要求：

报名前请确认设备和考试环境是否符合要求

1. 有一台安装了 Windows (7/10) 操作系统的考试电脑，考试系统不支持在 MAC OS 操作系统下运行，不建议使用 MAC 电脑；屏幕分辨率须为 1366*768 或以上；考试无法在手机、平板等移动设备上进行；
2. 网络带宽 20M、网速需达到 150KB/s 及以上；注意：下载汉语网络考试客户端，测试网速，网速不能满足的请勿报名。客户端下载地址如下：
<https://test.chinesetest.cn:36165/client.html>
3. 电脑摄像头（电脑自带或外接独立摄像头）：高清（像素 30 万以上），房间光线充足，摄像清晰；

4. 有一台带摄像头的手机作为辅助监考设备，下载所报名考点指定的监考软件。
 - (1) 考试开始前 1 个小时进入指定会议室，并将手机置于左后方或右后方 1 米位置，满足主考老师能看到电脑屏幕和考生本人；
 - (2) 由主考老师通过指定的监考软件 360 度查看每个考生的考试环境；
 - (3) 考生需要将手机链接 WIFI 网络并开启“飞行模式”；
 - (4) 摄像手机需有充足电源保证整个考试过程不关机。

5. 耳机：放音清楚，隔音效果好。参加 HSKK 的考生，耳机需要带麦克风，且放音清楚，隔音和收音效果好。

6. 考试环境：考试应在安全、封闭、无干扰的房间中独立进行，禁止在公园、网吧、餐厅等开放场所进行。电脑、键盘等考试用品必须放在桌面上，考试过程中房间禁止他人出入，考场内不能有任何考试禁止物品出现。一旦违反考试纪录，考试成绩将无效。

7. 不得跨国报名，例如：报考斯里兰卡考点居家网考的考生，考试当天考生须在斯里兰卡境内。

报名前请务必确认是否符合以上条件，如报名交费后发现不符合居家网考环境、设备和各项条件的，考试服务费不予退还。

(二) 考试报名及缴费:

报名前将测试结果截屏发送给凯大孔院考点，登录 www.chinesetest.cn 注册，完成在线报名，若提供虚假信息，将取消考试成绩。

祝大家取得优异的成绩!

如果您有什么问题，请与我们联系。

电话: +94-11-2906213.

邮箱: confucius@kln.ac.lk

凯拉尼亚大学孔子学院

2021年03月17日

Notice

Due to the current COVID-19 pandemic situation, Confucius Institute at University of Kelaniya will hold **HSK Level 1 – HSK Level 6 / HSKK Level 1 – HSKK Level 3 Online Chinese Test (Home Edition)** on April 24th 2021.

Those who have paid the fee in January and decided to sit the HSK/HSKK Chinese Test need to sign up again. For new applicants, please complete the payment at the time of registration. Before applying for the exam, all the applicants have to check whether the computer, software configuration and network meet the exam requirements.

Those who have signed up in January but cannot participate the online test exam requirements will have to sit the exam in May (If the Covid-19 pandemic situation is getting better, paper HSK Chinese test will be held in May on campus, otherwise, online test (home edition) will be the only option in June.)

Candidates are required to confirm the application requirements and contact Confucius Institute at University of Kelaniya before **April 10th** to complete the application.

Test time: April 24, 2021

Registration deadline: April 10, 2021

Appendix:

Registration requirements

Before registration, please make sure that your system and environment meet the test requirements.

1. A computer running Windows 7/10. Screen resolution should be 1366*768 or above. Mac OS operating systems and mobile devices are not supported.
2. Network bandwidth should be 20M and speed 150KB/s or above.

Note: Network - Download and install the client software of Online Chinese Test (Home Edition), test the internet speed, the internet speed should reach 150kb / s and above, please do not register if the internet speed cannot meet.

The download address of the client Software is as follows:

<https://test.chinesetest.cn:36165/client.html>

3. High-definition PC camera (built-in or external; 300,000 pixels or above); the room should be well lit to ensure clear images.
4. Mobile phone with camera: Invigilation software should be downloaded onto the phone as directed by the test center.

(1) The test taker should enter the designated meeting room one hour before the test starts, placing the mobile phone one meter behind them and slightly to the left or the right, so that the invigilator can see both the computer screen and the test taker.

(2) The invigilator will undertake a 360 - degree inspection of the test environment through the invigilating software.

(3) The test taker should ensure his or her mobile phone is connected to Wi-Fi and turn on flight mode.

(4) The mobile phone should be fully charged to ensure normal operation for the full duration of the test.

5. HSKK test takers should have good-quality headphones with a microphone, which should be excellent in acoustic insulation and transmission.
6. The test should be undertaken in a closed, separate room to ensure there is no disturbance. The test may not be taken in any open environment, for example parks, Internet cafes, or restaurants. All hardware and equipment that will be used for the test should be placed in plain sight on the desk. This should include no item that is not being used for the test. No other people may enter the test room during the test. The test result shall be rendered invalid if the test taker is seen to violate any of these regulations.
7. Cross-border registration is not allowed. For instance, test takers who register for the online test with a test center in Sri Lanka must connect from the Sri Lanka on the day of the test.

Before registration, please ensure you are able to have all the above requirements. The test fee will not be refunded if the test environment, test equipment, or other conditions are found to violate the requirements.

Examination registration and payment:

Please send us the screenshots of your **equipment** test and then sign in www.chinesetest.cn, and complete the online registration. Then contact Confucius Institute at UOK and the new applicants pay the fee to the designated bank, scan the registration receipt and send it to the teacher in charge of Confucius Institute of UOK. If false information is provided, the test result will be cancelled.

all applicants a good score !

If you have any questions, please contact us through

Telephone number: +94-11-2906213.

E-mail: confucius@kln.ac.lk

Confucius Institute
University of Kelaniya
17th March 2021